
DELEGATI SPRAŠUJEJO IN PREDLAGAJO

Pse na vrvice!
Ob obravnavanju programa

dela občinske skupščine za le-
tošnje ieto je delegat iz ČGP
Oela Rudi Wlllmann predlagal,
naj bi na majsko zasedanje
vključili tudi tematiko financi-
ranja javnega obveščanja. Za-
nimalo ga je tudi, zakaj ni
opravljena analiza razlogov za
nepristopanje delovnih organi-
zacij k samupravnim sporazu-
mom o temeljih planov slsov in
morajo skupščine kasneje
sprejemati odloke za njihovo
financiranje.

Na zboru krajevnih skupno-
sti je delegat Jože Žemva iz
krajevne skupnosti Borls Zt-
herl predlagal, naj bi komunal-
ci nekako prebilt velikanski

kup snega, da bi krajani Ne-
ubergerjeve ulice lahko prišli
do trgovine Sadje zelenjava.
Zanimalo ga je tudi, kdaj bo
urejeno avtobusno postajališ-
če ob križišču čriomirove in
Linhartove ulice. saj so bila
menda sredstva zanj že odo-
brena.

Francl Strajnar, delegat KS
Triglav, pa se je pritoževal, da
lastniki psov in mačk ne spo-
šlujejo mestnega odloka, da
morajo btti živali na vrvicah.
Otroška igrišča in poti skozi
soseske so postali živalska
straniška, kar je bilo še pose-
bej očitno ob letošnji velikt ko-
ličini snega.


